
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság
2010. június 15-én 14:00 órai kezdettel megtartott üléséről

Készült: Monorierdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási Kulturális és Sport 
Bizottság 2010. június 15-én 14.00 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal dísztermében megtartott 
nyílt üléséről.

Jelen vannak: Borbás Elvira elnök, Dzsupin Imréné tag, Tóth Attila tag, Fehér István tag, Nagy 
Ágnes Klaudia tag

Meghívottak: Vad Mária alpolgármester, Dr. Pácziné Félix Anna
Tanácskozási joggal: Juhász Sándor polgármester

Borbás Elvira elnök: A bizottság elnöke köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes. Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke a jegyzőkönyv vezetésére felkéri 
Czékus Józsefnét, a jegyzőkönyv hitelesítésére Dzsupin Imréné tagot.

Az Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  a  jegyzőkönyvvezető  és  jegyzőkönyv-hitelesítő 
személyére tett javaslatot 5 igen szavazattal elfogadja. 

A bizottság elnöke javasolja elfogadásra az alábbi napirendi pontokat:

1.) Előterjesztés a Csicsergő Óvoda pedagógiai programjának és minőségirányítási 
programjának véleményezésére
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva

2.) Tájékoztató a Fekete István Általános Iskola pedagógiai programjának szakértéséről
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva

3.) Tájékoztató a Falunapról és a Monori Találkozó megrendezéséről
Előterjesztő: Borbás Elvira

4.) Augusztus 20-i ünnep megbeszélése
Előterjesztő: Borbás Elvira

5.) Egyebek

Az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  a  napirendi  pontokra  tett  javaslatot  5  igen 
szavazattal elfogadja.

1.  napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Csicsergő  Óvoda  pedagógiai  programjának  és 
minőségirányítási programjának véleményezésére

Borbás  Elvira  elnök: Az  intézmény  vezetője  elkészítette  az  intézményi  minőségirányítási 
programjának átdolgozását, szakértő véleményezte. Javasolja az anyag elfogadását. Kérdezi, hogy 
valakinek van-e hozzászólása, javaslata? Megállapítja, hogy nincs, és az alábbi határozati javaslatot 
tette:
Szavazásra  bocsátja  azt,  hogy az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  javasolja  a  képviselő-
testületnek, hogy a Csicsergő Óvoda Intézményi Minőségirányítási Programját  és a Helyi Nevelési 



programját fogadja el.

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a Csicsergő Óvoda intézményi minőségirányítási 
programjára és pedagógiai programjára vonatkozó javaslatot 5 igen szavazattal elfogadja és 
az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Kulturális és Sport Bizottsága 

14/2010. (VI.15.) OKSB.
határozata

a Csicsergő Óvoda intézményi minőségirányítási programjának és pedagógiai 
programjának véleményezéséről

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság  javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
Csicsergő  Óvoda  Intézményi  Minőségirányítási  Programját  és  Helyi  Nevelési 
programját fogadja el.

Határidő: soros Kt. ülés
Felelős: Bizottsági elnök, jegyző

2. napirendi pont: Tájékoztató a Fekete István Általános Iskola pedagógiai  programjának 
szakértéséről

Borbás Elvira elnök: A Fekete István Általános Iskola pedagógiai  programjának átdolgozására 
azért  volt  szükség,  mert  bevezette  az  iskola  a  TÁMOP pályázat  kapcsán  a  kompetencia  alapú 
oktatást. 2010. augusztus 31-ig kell megvalósulnia. Az iskola elkészítette a pedagógiai programot, 
benyújtotta az önkormányzatnak, illetve a szakértő elküldte a javaslatát. A szakértő úgy ítéli meg, 
hogy a program a törvénynek megfelel és javasolja elfogadásra. 
Kérdezi,  hogy van-e  valakinek  hozzászólása,  javaslata?  Megállapítja,  hogy nincs,  és  az  alábbi 
határozati javaslatot tette:
Szavazásra  bocsátja  azt,  hogy az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  javasolja  a  képviselő-
testületnek,  hogy  a  Fekete  István  Általános  Iskola  pedagógiai  programjának  módosítását  –  a 
Közoktatásról  szóló  1993.  évi  LXXIX.  törvény,  valamint  a  nat.  kiadásáról,  bevezetéséről  és 
alkalmazásáról  szóló  243/2003.  (XII.17.)  Korm.  rendelet,  továbbá  a  TÁMOP 3.1.4.  pályázati 
kiírásnak megfelelő kompetencia alapú oktatás a pedagógiai programba történő megjelenítését – 
hagyja jóvá a benyújtott dokumentumok szerint. 

Az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  a  Fekete  István  Általános  Iskola  pedagógiai 
programjára vonatkozó javaslatot 5 igen szavazattal elfogadja és az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Kulturális és Sport Bizottsága 

15/2010. (VI.15.) OKSB.
határozata

         A Fekete István Általános Iskola Pedagógiai Programjának szakértéséről

Az Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy a 
Fekete István Általános Iskola pedagógiai programjának módosítását – a Közoktatásról 
szóló  1993.  évi  LXXIX.  törvény,  valamint  a  NAT  kiadásáról,  bevezetéséről  és 



alkalmazásáról  szóló  243/2003.  (XII.17.)  Korm.  rendelet,  továbbá  a  TÁMOP 3.1.4. 
pályázati  kiírásnak  megfelelő  kompetencia  alapú  oktatás  a  pedagógiai  programban 
történő megjelenítését – hagyja jóvá a benyújtott dokumentumok szerint.

Határidő: soros Kt. ülés
Felelős: Bizottsági elnök, jegyző 

3. napirendi pont: Tájékoztató a Falunapról és a Monori Találkozó megrendezéséről

Borbás Elvira elnök: Tájékoztatja a bizottságot a Monori Találkozóval kapcsolatban, hogy június 
12-én volt a találkozó a kempingben. A rendezvényen sokan részt vettek. Emléktáblát helyeztek el, 
úgy gondolja,  hogy ez  is  egy hagyomány kezdete  és  az  emléktáblát  minden  évben  meg  lehet 
koszorúzni. A találkozó ünnepséggel fejeződött be.
A Falunappal kapcsolatban tájékoztatja a bizottságot, hogy a plakátok már kihelyezésre kerültek. A 
program szerint  főző versennyel  kezdenek,  majd délelőtt  11:00 órától  este  19:00 óráig ki  lehet 
tölteni egy totót, ami Monorierdővel kapcsolatos kérdéseket tartalmaz. A fő díj egy kétszemélyes 
wellness  hétvége  és  vannak  különböző  éttermektől  felajánlások,  amit  szintén  kisorsolnak  azok 
között, akik helyesen töltik ki a totót. A felajánlásokat köszöni a felajánlóknak. Két együttes és egy 
tánccsoport is jön, este pedig a Horváth Charlie lép fel. A rendezvény éjfélig fog tartani.
A Tiszta Udvar Rendes Ház, Jó Közérzet Szép Környezet pályázatra sokan küldtek be nevezési 
lapot,  aminek  a  beadási  határideje  2010.  június  15-e.  Kérdezi,  hogy  a  tájékoztatóhoz  van-e 
valakinek hozzászólása?

Juhász  Sándor polgármester: A fesztivál  még  el  sem kezdődött,  de  már  érkezett  bejelentés. 
Elmondja,  hogy  a  gyermeknapi  rendezvény  miatt  is  feljelentették  az  önkormányzatot  az 
Államigazgatási Hivatalnál.

Borbás Elvira elnök: Lesz motoros találkozó és reaggie fesztivál és már érkezett két levél, hogy 
tavaly is nagyon hangos volt a fesztivál. A bejelentések miatt döntött úgy a képviselő-testület, hogy 
a saját rendezvényeit éjfélig tartja, mert az egy olyan időpont, ami után több óra alvási lehetősége 
van annak, aki esetleg másnap munkába megy. 
Kéri  a  Polgármesteri  Hivatalt,  hogy  jelezze  a  Monori  Rendőrkapitányságnak  és  Tűzoltó-
parancsnokságnak,  hogy  2010.  június  27-én  rendezvény  lesz.  Amennyiben  szükséges  úgy  a 
mentőket is értesítsék. 
Kérdezi, hogy a napirenddel kapcsolatban kíván-e még valaki hozzászólni? Megállapítja, hogy nem. 
Szavazásra bocsátja, hogy a Falunapról és a Monori Találkozó megrendezéséről szóló tájékoztatót a 
bizottság elfogadja-e.

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a tájékoztatót 5 igen szavazattal elfogadta. 

4. napirendi pont: Augusztus 20-i ünnep megbeszélése

Borbás  Elvira  elnök: Az  augusztus  20-ai  ünnepséggel  kapcsolatban  még  csak  tervek  vannak. 
Mivel a Szent István szobor a parkban van, úgy gondolja, hogy célszerű lenne a rendezvényt bent 
tartani a faluban. Gondolt itt arra, hogy délután 15:00 órakor lenne a szobornál az ünnepi beszéd, 
ami után a papok megszentelnék a kenyeret ezt követően 24:00 óráig tartó utcabállal zárnák be a 
rendezvényt. Ehhez a park körüli utcákat le kellene zárni. 
Kérdezi, hogy a napirenddel kapcsolatban kíván-e még valaki hozzászólni? Megállapítja, hogy nem. 
Szavazásra bocsátja, hogy a 2010. augusztus 20-ai ünnepséget és az azt követő rendezvényeket a 
Szent István parknál tartsák meg.



Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a javaslatot 5 igen szavazattal elfogadja.

5. napirendi pont: Egyebek

 Borbás Elvira elnök: Szeretné megköszönni a két településőr munkáját, akik a rendezvényeken 
nemcsak rendezvénybiztosítást végeznek, hanem mindenben segítenek. Javasolja a munkáltatónak, 
hogy a két településőrt, Korondi Jánost és Vikartóczky Józsefet valamilyen módon jutalmazza meg 
az  eddigi  munkájáért.  Olyan  munkát  is  elvégeznek,  amiért  fizetni  kellene,  cipekednek, 
hangosítanak, mindent megcsinálnak szó nélkül, és mindig ott vannak, ahol szükség van rájuk. A 
tevékenységet  munkaidőn  kívül  végzik,  pl.  június  12-én,  szombaton  a  saját  autójával  hozta 
Vikartóczky József a berendezést a rendezvényre és látta el a hangosítást. Ez csak egy alkalom, ami 
eszébe jut.

Vad Mária alpolgármester: A bizottság nem utasíthatja a jegyzőt csak a képviselő-testület, mert ez 
egy rendkívüli juttatás. A határozati javaslatban meg kell határozni az összeget is. 

Borbás Elvira elnök: Kérdezi, hogy kíván-e még valaki hozzászólni? Megállapítja, hogy nem. 
Szavazásra bocsátja azt, hogy az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság javasolja a Pénzügyi és 
Területfejlesztési Bizottságnak, hogy Vikartóczki József és Korondi János településőröknek bruttó 
100-100.000.-  Ft  külön  juttatás  kifizetésére  a  fedezetet  keresse  meg  és  javasolja  a  képviselő-
testületnek elfogadásra. 

Az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  a  településőrök  külön  juttatására  vonatkozó 
javaslatot 5 igen szavazattal elfogadja és az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Kulturális és Sport Bizottsága 

16/2010. (VI.15.) OKSB.
határozata

   Vikartóczky József és Korondi János településőrök külön juttatásáról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Sport 
Bizottsága  javasolja  a  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottságnak,  hogy Vikartóczky 
József  és  Korondi  János  településőröknek  bruttó  100-100.000.-  Ft  külön  juttatás 
kifizetésére a fedezetet keresse meg és javasolja a Képviselő-testületnek elfogadásra. 

Határidő: soros PTB ülés
Felelős: Borbás Elvira elnök

Több tárgy nem lévén Borbás Elvira megköszöni a bizottság munkáját és az ülést 14 óra 40 perckor 
bezárja.

K.m.f.

Borbás Elvira Dzsupin Imréné
     elnök    jkv. hitelesítő


	Felelős: Bizottsági elnök, jegyző

